

## Referat af bestyrelsesmøde d. 4/8 2025

| Punkt                                                | Drøftelse                                                                                                                                                                  | Beslutning                                                                                               |
|------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>1. Velkommen</b>                                  |                                                                                                                                                                            | Afbud fra Lone                                                                                           |
| <b>2. Nyt fra juniorudvalget (5 min)</b>             | De vil tjene penge ved at samle pant i Langholt. Dette vendes på møde 4. august. Derudover blev fordeling af præmie fra Uggerhalne drøftet.                                |                                                                                                          |
| <b>3. Evaluering af gennemførte aktiviteter</b>      |                                                                                                                                                                            |                                                                                                          |
| 1. Ridelejr – Lisa ( <b>10 min</b> )                 | Fungerede godt med overnatning i ridehal, nattevagter mv. Umiddelbart fint overskud.                                                                                       |                                                                                                          |
| 2. Hjælp ved zoo-løb – Lisa ( <b>5 min</b> )         | Gik fint                                                                                                                                                                   |                                                                                                          |
| 3. Hjælp ved DM-ugen – Anne ( <b>5 min</b> )         | Afventer hvor meget overskud, der går til Snorgaarden. Aftalt med Skraaen at de siger til ved kommende muligheder.                                                         |                                                                                                          |
| <b>4.</b>                                            |                                                                                                                                                                            |                                                                                                          |
| 1. Nyt fra postkassen – Lisa ( <b>5 min</b> )        | Opfølgning på seddel fra sidste gang vedr. sociale medier.                                                                                                                 | Anja laver udkast med udgangspunkt i Annes inspirationsbilleder                                          |
| 2. Økonomi – Lisa ( <b>5 min</b> )                   | Opfølgning på svindelsag. Ikke hørt noget siden Mogens har haft fat i svindleren.                                                                                          |                                                                                                          |
| 3. Indkøb af vandvogn – Lisa/Lone ( <b>10 min</b> )  | Vil være fint med vandvogn – også til vanding af udendørs baner. Dog obs på pumpe samt på traktor, der kan trække. Derudover skal økonomi til fragt indtænkes.             | Bestyrelsen godkender at der kigges efter vandvogn. Anne giver banevedligehold besked.                   |
| 4. Kulturpas – Ida K ( <b>10 min</b> )               | Ida informerer omkring at indgå i kulturpas-ordningen. Det er blot at stille sig til rådighed som klub, hvor kulturpasset kan anvendes. Obs på om der er plads på hold mv. | Srla vil gerne indgå i ordningen. Det skal registreres på siden med MitID. Ida ser ind i det.            |
| 5. Antibulli Ridning – Lisa/Lone ( <b>10 min</b> )   | Onlinekursus, som rideforbundet tilbyder. Der er webinar omkring selve konceptet 9. september. Det er en super god ide.                                                    | Ida K skriver ud til underviserne om de vil være med til det den 9. sep. Anja informerer juniorudvalget. |
| <b>5. Kommende aktiviteter</b>                       |                                                                                                                                                                            |                                                                                                          |
| 1. Engsighustur d. 23.-24./8 – Lisa ( <b>5 min</b> ) | Same procedure as last year. Der bliver behov for hjælp lørdag formiddag samt søndag eftermiddag                                                                           |                                                                                                          |

|                                                                       |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |                                                                                                                                  |
|-----------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|                                                                       | <p>Hjælp lørdag formiddag</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ida S</li> <li>- Anette</li> <li>- Anja</li> <li>- Ida K</li> </ul> <p>Hjælp søndag eftermiddag</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Anja</li> <li>- Anette</li> <li>- Ida K</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    |                                                                                                                                  |
| 2. Hjælp ved Ikea-løb d. 23/8 – Lisa <b>(5 min)</b>                   | Anne informerer. Der er aftalt hjælpere.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |                                                                                                                                  |
| 3. E-stævne d. 13.-14./9 – Ida S. <b>(15 min)</b><br>- Kæphest - Anne | <p>E-stævne afholdes papirløs. Der skal sikres PC og internet i dommerhuset. Der er behov for 2 – gerne 3 PC'ere. (chromebook er fint).</p> <p>Juniorudvalget har foreslået opdeling af klubmesterskab i sværhedsgrader for pony. Der opdeles i klubmesterskab for elevpony samt for dem med egen hest eller part.<br/>Det skal afklares hvad der gøres i forhold til dommer i P-klasserne.</p> <p>Der ønskes hjælp fra sponsor/PR udvalget til sponsor af tæpper og ryttergaver.</p> <p>Kæphestestævne om søndagen. Kæphestestævne skal også være en del af den samlede hjælperplan.</p> | <p>Stævneudvalget hører Emilie vedr. internet. Bestyrelsen godkender indkøb – budget ca. 1000-1500 pr. stk. Anette bestiller</p> |
| <b>6. Nyt fra udvalgene (15 min)</b>                                  |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |                                                                                                                                  |
| 1. Bane- og vedligeholdelsesudvalg                                    | Intet nyt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |                                                                                                                                  |
| 2. Undervisningsudvalg                                                | Ida K vil gerne overdrage ryttermærkeopgaven til en anden i bestyrelsen. Andre medlemmer må gerne overveje om de vil overtage.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            | Ryttermærkeopgaven skal overdrages. Tages med til næste bestyrelsesmøde.                                                         |
| 3. Cafeteriaudvalg                                                    | Intet nyt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |                                                                                                                                  |
| 4. Stævneudvalg                                                       | Behandlet under punkt 3                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |                                                                                                                                  |
| 5. Sponsor- og pr-udvalg                                              | Afslag på seneste ansøgninger vedr. spring mv.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |                                                                                                                                  |
| 6. Aktivitetsudvalg                                                   | Intet nyt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |                                                                                                                                  |
| 7. Sportsudvalg                                                       | <p>Afventer svar fra Rasmus.</p> <p>Miljøkursus i 3. eller 4. kvartal. Der skal findes en dato. Der foreslås</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |                                                                                                                                  |

|                              |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |                                |
|------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------|
|                              | <p>den sidste weekend i oktober eller de næste tre derefter.</p> <p>Gaver fra Uggerhalne: Der skal findes en dato for film/hyggeaften, hvor pizza og slik skal bruges. Det er uden egenbetaling.</p> <p>Anne Marie Hosbond har skrevet til Lisa vedr. weekendkursus evt. sensommer. Dette tages med i sportsudvalget</p> |                                |
| 8. Indretning af cafeteria   | Intet at berette.                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |                                |
| <b>7. Eventuelt (10 min)</b> |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |                                |
|                              | Ida foreslår voksenarrangement den 27. september (i forlængelse af arbejdsdag) alternativt den 20. september                                                                                                                                                                                                             |                                |
|                              |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          | Næste møde er 25. august 18.30 |